2019年12月22日 

聖誕主日聯合崇拜程序
以頌讚禱告敬拜主

豎  琴        

............                               陳令弟兄
宣  召  

............ 
       孫文驄/黃鴻章執事
頌  讚  

............ 
                    英文敬拜組
*牧 禱 

............
                    卯思興牧師
*主禱文(同唱)

............                    會  眾
洗  禮             
...........                        卯思興牧師
獻  詩                “Joy to The World”           兒童事工
以奉獻敬拜主

歡迎與報告         
...........       孫文驄/黃鴻章執事
奉  獻

............


              會  眾
以聽道敬拜主
　
信 息       「改變歷史的嬰孩」         Pastor Jay Cordova
                                  約翰 1: 14           黃鴻章執事中譯
以行道敬拜主

歡迎新會員                   
...........                          卯思興牧師
*三一頌      
        
...........   
                          會  眾
*祝 福      

...........                                卯思興牧師
祝福詩歌

........... 
                                詩  班
 
                                 *敬請站立
December 22, 2019
CHRISTMAS SUNDAY JOINT WORSHIP
Worship with Praise

Harp Prelude
                                        Brother Philip Chen
Call to Worship

           Deacon William Sun/James Huang                       

Praise Songs                                              CrossPointe Praise Team

*Pastoral Prayer



               Rev. Szuhsing Mao 
*The Lord’s Prayer (Sung to Malotte)                                        All
Baptism                                                             Rev. Szuhsing Mao
Music Offering           “Joy to The World”          CCCSB Children
Worship with Giving

Welcome/Announcement
 Deacon William Sun/James Huang
   

Offering                                                                                       All
Worship in the Word

Message                                                   Pastor Jay Cordova
         “The Baby That Transforms History”                                                              
                         John 1:14           Interpreted by James Huang
Worship by Living the Word

Welcome of New Members                       Rev. Szuhsing Mao *Doxology                                                                         All
*Benediction



           Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction


                    CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工及執事們恭賀大家聖誕蒙福。本主日成人裝備訓練將暫停，會後請各位一同享用午餐與弟兄姐妹交誼。
二. 
本主日教會崇拜將舉行浸禮，受浸者為侯建君弟兄，並接納新會員賀賢貴弟兄及王惠琴姊妹。請為他們代禱及歡迎他們成為這教會的成員。 

三. 
感謝弟兄姊妹們熱心奉獻聖誕紅，奉獻者可在本主日聖誕崇拜後領回聖誕紅。
四. 
凡奉獻捐款希望於本年度報稅者，請務必在12月29日下主日(12月最後的主日) 作出奉獻。
五.
全教會讀書會:《來自天堂法庭的判決》是我們明年讀書會要讀的書，有興趣的弟兄姐妹請在樓下簽名，以便買書。
六.
12月25日週三晚中英聯合祈禱會因聖誕假日暫停一次。
七.
本教會於1月6-10日（週一至週五 6:30am）舉行教會「禱告週」聚會，竭誠歡迎弟兄姐妹預留時間來參加。
八.
教會週五晚兒童團契因聖誕及新年假期將暫停，於明年1月10日恢復聚會。主日晚的青少年團契將在明年1月12日恢復聚會。
九.
「全教會聖經工作坊」於2020年第一及第三個週五晚在教會舉行，由卯思興牧師及Pastor Jay輪流帶領。1月17日  週五晚8:00開始。
十. 
2020年開始「全教會同心禱告日」將在每個星期四晚上8:00～8:30在各人家庭或工作地點舉行，請我們ㄧ起舉起禱告的手，為教會、為弟兄姐妹、為國家、為社會禱告。

十一.  教會辦公室將於12月25日(週三)休假 (聖誕假日)。
十二.  
Pastor Jay於12月24日週二休假。田士瑜姊妹則於12月27日週五休假。


ANNOUNCEMENTS

1. 
Christmas greetings and blessings to all from the church staff and all the deacons. No Equipping classes today. Lunch will be served immediately after the service. 
2.
Christmas Baptism is held this morning. The newly baptized is brother Jian Jun Hou.  We also welcome brother Xiangqui He and sister Ellen Wai Kam Wong into church membership. Please welcome them into the church family. 
3.
Praise God for the floral offering in celebration of Christmas. The poinsettias will be displayed through this Sunday. Your flower can be picked up after church.   

4.  
2019 Donation. Donations to the credit for tax purposes must be offered by 12/29 next Sunday, the last Sunday of December. 

5.
All Church Book Club:  “Operating in the Courts of Heaven” will be the book we are reading in the coming year. Please sign up downstairs if you want to join the Book Club so we can purchase the book. 
6.
There will be NO Wednesday Night Prayer meeting on 12/25 due to the Christmas holiday. 
7.
Our church is hosting a Prayer Week from 1/6-10 Mon. to Fri. starting at 6:30 am. Please mark your calendar to come join. 

8.
Attention Parents! There will be NO Friday Children program at church due to the Christmas and New Year holidays. Program will resume on 1/10/2020 next year. Sunday night youth meeting will resume on 1/12/2020. 
9.
All Church Bible Workshop is scheduled to meet on every    first and third Friday of the month at church. Rev. Mao and Pastor Jay will take turn leading. The first workshop will begin on 1/17 Friday evening at 8:00 pm.  
10.
Starting in 2020, All Church Prayer Day will be every Thursday evening between 8-8:30 pm. No matter where we are, we will set apart a short time to pray individually or as a family. 
11. The church office will be closed on 12/25 Wednesday for Christmas Day. 
12.
Pastor Jay will be out of the office on 12/24 Tuesday.  Eva Mah will be out of the office on 12/27 Friday.  
13.
CrossPointe Open House will be held today at Pastor Jay and Teresa’s house (3416 Corinna Dr. RPV). Feel free to drop in any time between 4 – 8 pm.  
